
H StockholmsV stad
Spånga-Tensta SDF
Avdelningen för äldre och
funktionsnedsättning samt psykisk
ohälsa

Protokoll
Dnr ST 2020/2

Sida 1 (3)
2020-01-22

Protokoll nr 1/2020 från Pensionärsrådet

Närvarande:
Ordförande
Vice ordförande

ledamot Thomas Sessler, SPF
ledamot Eddie Servelin, PRO
ledamot Evy Möller, SPF
ledamot Carin Due Bergman, SPF
ledamot Pekka Kastenbom, PRO
ersättare Ulf Nilsson, PRO
ersättare Lena Lindmark, SPF
ersättare Ulla Britt Fogelström, SPF

Närvarande· Avdelningschef Margareta Ericson, äldre och
funktionsnedsättning samt psykisk ohälsa, Spånga-Tensta
stadsdelsförvaltning

Sekreterare· Peter Persson, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Gäst:
Marita Johansson, Medicinskt Ansvarig Sjuksköterska

Tidpunkt:
Onsdag 22 januari 2020, kl 10:00-12.00

Plats:
Stormbyvägen 2-4, Spånga Center, Spånga

Ju~teras:
Datum:

Spånga-Tensta SDF
Avdelningen för äldre och funktionsnedsättning
samt psykisk ohälsa

Fagerstagatan 15
16304 Spånga
stockholm.se

\

mas Sessler
Ordförande

Eddie Bervelin
Vice ordförande



Ill StockholmsV stad
Protokoll

Dnr ST 2020/2
Sida 2 (3)

§ 1. Mötets öppnande.
Margareta Ericson berättar att Bo Werner meddelat att han önskar
avgå som ordförande och önskar istället fortsätta som ersättare.
Pensionärsrådet konstituerar sig och Thomas Sessler väljs till ny
ordförande. Eddie Bervelin kvarstår som vice ordförande. Thomas
förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna välkomna.
Närvaro noterades.

§2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.
Till justerare av dagens protokoll utsågs ordförande Thomas Sessler
och vice ordförande Eddie Bervelin.

§4. Godkännande av föregående protokoll. Balanslista
uppdateras
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
Balanslistan uppdaterades.

§5. Information från stadsdelsförvaltningen.
Margareta Ericson, avdelningschef berättar kort om
Trygghetsstrategi för Järva 2020-2025 som tagits fram gemensamt
av Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning, Rinkeby-Kista
stadsdelsförvaltning och Stadsledningskontoret. Inger Cronlund,
utredare kommer att bjudas in till pensionärsrådet under våren för
att presentera Trygghetsstrategin mer detaljerat. Den första februari
blir Mikael Ilberg ny enhetschef för enheten Innovation och
Prevention. Hedwigs Dagverksamhet flyttar under mars månad till
Älvkvarnsvägen 132, lokalen håller på att färdigställas och
pensionärsrådet kommer få inbjudan till visning innan
verksamheten startar upp.

§6. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden.
Stadsdelsförvaltningen håller på att slutföra Verksamhetsberättelsen
för 2019 samt bokslutet. Budgeten är i balans eventuellt blir det ett
litet överskott. Stadsdelsförvaltningen håller på och ta fram
Äldreboplaneringen i region Västerort 2021 som tas upp på mars
månads stadsdelsnämnd. Arbete pågår även med Fleråringen som
kommer att tas upp under våren i stadsdelsnämnden.
Äldreboplaneringen i region Västerort 2021 och Fleråringen
kommer att skickas ut till pensionärsrådets ledamöter för möjlighet
att bidra med synpunkter innan ärendena tas upp i
stadsdelsnämnden.
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§7. Gäst.
Marita Johansson, Medicinskt Ansvarig Sjuksköterska i Rinkeby
Kista och Spånga-Tensta presenterar sig. Marita har arbetat som
sjuksköterska i över 30 år, bl.a. på akutmottagningen på Rosenlunds
sjukhus, på ASIH i Bromma samt varit med och startat upp LSS
Hälsan. Sedan 1 år tillbaka är Marita Medicinskt Ansvarig
Sjuksköterska, MAS i Spånga-Tensta Stadsdelsförvaltning och
Rinkeby-Kista Stadsdelsförvaltning. MAS:ens uppgift är att
säkerhetsställa att god och säker vård upprätthålls på våra särskilda
boenden. Arbetet är styrt av HSL, Hälso- och Sjukvårdslagen,
Patientsäkerhetsförordningen och Datalagen. MAS stödjer och
rådgör verksamheterna i frågor kring HSL samt fortbildning för
deras anställda. I år har Stockholms stad satsning på utbildningar
inom Palliativ vård och Demens. MAS utreder tillsammans med
verksamhetschef Lex Maria anmälningar som avser vårdskador.
Bedöms vårdskadan som allvarlig skickas den vidare till IVO,
Inspektionen för Vård och Omsorg. MAS genomför även
verksarnhetsuppföljningar tillsammans med stadsdelsförvaltningens
verksamhetscontroller.

§8. Övriga frågor.
Frågor kring Orosanmälningar togs upp Margareta föreslår att
pensionärsrådet bjuds in till ett studiebesök till Relations Våld
Centrum som finns här på Stormbyvägen. Pensionärsrådet framför
problem med SLs Närtrafik, tjänsten med beställningsbussar
fungerar inte tillfredställande.

§9. Nästa möte och mötets avslutning.
Onsdag 4 mars för pensionärsrådet, Stormbyvägen 2-4 i Spånga
Center kl. 10:00-12·00. (Fridas Konferens)

Ordförande Thomas Sessler tackade deltagarna och förklarade
mötet avslutat.

Vid protokollet

Peter Persson
Sekreterare
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